
Minnesanteckningar 
från 

Hem och Skolas styrelsemöte 29 jan 2003 
 

Kassarapport 
Ca.32.000:- 
 
Elevråd. 
Diskuterat störande beteende. 
 
FVR- Förvaltningsråd 
Ett axplock av det som togs upp. Protokollet finns i sin helhet på skolan hemsida. 
• ”Örat” till matsalen. H&S erbjuder sej att stå för 1500:- vid ett eventuellt inköp. Skolan tar själva 

detta beslut. 
• Det har förekommit skadegörelse på Galaxen under skoltid. Skolans personal har talat med de 

elever det gäller och med elevernas föräldrar. 
• H&S tog upp frågan om Kulturamas musikelevers, tillika Örbyskolans elever, tillgång till skolans 

lokaler. För närvarande finns inget avtal mellan skolan och Kulturama. 
• Diskussion om parkeringsrutiner runt skolan ffa på morgonen. Trafiksituationen är bedrövlig. 

Skolan har fn inga planer på åtgärder. H&S kommer att diskutera frågan med nya styrelsen under 
våren. 

 
Rektor kommenterade årets Budget 
Skolan går med underskott ffa pga att skolsköterskan kommer att utöka sin verksamhet eftersom hon är 
ålagd att ta hand om barnens sexårskontroll, samt kostnaderna för barn med särskilda behov. Kortfattat: 
nya direktiv, inga nya pengar. 
 
Datum för FVR under vt 2003 
18/3 kl 8.10 och 20/5 kl 8.10 
 
SDN 
Inget att rapportera. 
 
Övriga frågor 
 
• FISS- ny förening för alla föräldrar som har barn i Stockholm skolorna. Dom anordnar olika typer 

av föreläsningar som är öppna för alla.  
 
• Vårblommor 
Vi beslutade att köpa in penseer för ca 500:- till våren att pryda skolgården med. 
 
• Skolans 100-årsjubileum 
Med tanke på skolans budgetunderskott och H&S önskan att sätta guldkant på våra barns skoltid 
beslutade styrelsen enhälligt att ge skolans rektor 10.000:- att använda till skolans 100-årsjubileum. 
Skolan får använda pengarna efter bästa förmåga, så länge det blir Fest för barnen. Styrelsen erbjuder 
sig att ställa upp med ett par extra vuxna om det skulle behövas. Brev till rektor skickas separat. 
 
• Klagomål 
Det kommer klagomål från eleverna att det luktar illa i omklädningsrummen i gymnastikhallen. Vi för 
frågan vidare till FVR. 
 
• Kallelse till Årsmötet har gått ut. 
Verksamhetsplan, Verksamhetsberättelse och ekonomisk plan finns på vår hemsidan. 
5C kommer med kaffe och bröd. 
 
• Skolan hemsida är uppdaterad. H&S tycker det är Jättebra!!! 
 
Vid pennan, Annette Fredberg 
 


